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Notulen 9 december 2024 
 
  

  Lenny Gleysteen  - LG  Koos Valeton - KV 

  Hans Manschot (voorzitter) - HM  Jeannette Tijs - JT 

  Danielle Ros-Harbers - DH  Gert-Jan Nieuwenhuis - GN 

  Marion Schothans-Hofstede - MS  Peter Stevens - PS 

  Marcia Reitsma - MR  Harry Beuzekom - HB 

  Ramona Gerrits - RG  Babet Nijhuis - BN 

  Evelien Hondebrink (SDW)   - EH 

    aanwezig          afwezig 

     

 
1. Opening en vaststellen agenda 

HM heet iedereen welkom. Dank aan DR voor de rondleiding in shop van Noabers voor 
Noabers. Gemiddeld komen er rond de 150 personen in de week. De winkel is 1 week per 
maand geopend. A.m.k. JT, GN, LG. Agenda wordt vastgesteld. 
 

2. Mededelingen  
Vergaderschema 2025  
Werving nieuwe leden. Er zijn nog geen reacties binnen gekomen. Iemand met een 
achtergrond in jeugd of onderwijs zou wenselijk zijn. 
HM is aanwezig bij de vergadering Cliëntenplatform en Albert Roetman is aanwezig bij de 
vergadering van de Wmo-raad. Dit zorgt voor een goede samenwerking en uitwisseling 
tussen beide adviesraden. 
 

3. Informatie vanuit de gemeente 
Beleidsregels Jeugd; de Wmo-raad is akkoord met het voorstel beleidsadviseur van Sylvia 
Stronkhorst om de beleidsregels niet ter advisering aan te bieden, omdat er weinig 
‘speelruimte’ is. HM geeft dit door aan Sylvia Stronkhorst. (actie) 
 

4. Concept-notulen 4 november 2024  
N.a.v. het pré mantelzorgwoningen wordt geopperd om dit tijdens een themabijeenkomst te 
behandelen. 
 

5. Stand van zaken verordening adviesraden / Adviesraad maatschappelijk welzijn 
Hellendoorn 

Op 10 december wordt de verordening in de debatronde besproken. Op 17 december vindt 
definitief besluit plaats. 
Het concept Huishoudelijk Reglement is opgesteld door het Cliëntenplatform. De 
agendacommissie had nog enkele wijzigingen. Het wordt binnenkort voorgelegd aan de 
Wmo-raad. Belangrijk aandachtspunt is het vice-voorzitterschap. Dit moet nog geregeld 
worden in de Wmo-raad. 

• Evaluatie 2025. Dit moet ook nog opgenomen worden in het Huishoudelijk reglement. In 
de verordening is opgenomen dat de wijze van evalueren hierin wordt beschreven. 
Albert Roetman maakt een voorstel. 

• Vervolg implementatie. Op vrijdag 13 december gaat de werkgroep hiermee aan de slag, 
PS en DH nemen deel namens de Wmo-raad. Ook meenemen over de onderlinge 
uitwisseling van stukken. 
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Stand van zaken uitgebrachte adviezen  
30-11-2024 Advies tweede wijziging beleidsregels maatschappelijke ondersteuning.  
30-10-2024 Advies Wijziging verordening Jeugdhulp. Reactie ontvangen op 19-11-2024 
12-11-2024 Advies Verordening Sociaal Medische indicaties 
22-07-2024 Advies Verordening adviesraden sociaal domein. Reactie ontvangen op 26-11-
2024 
 

6. Terugkoppeling themabijeenkomst 11 november 
Het was een leuke interactieve sessie met hele praktische handvatten. HB geeft een korte 
terugkoppeling van de avond en doet twee suggesties om op te nemen in een ongevraagd 
advies. 
 
1.     Inventariseer welke bestaande voorzieningen en activiteiten in relatie met de natuur en 
het bewegen in de gemeente Hellendoorn aanwezig zijn. Daarnaast, welke voorzieningen en 
activiteiten wenselijk zijn met het oog op de gezondheid en vitaliteit van de burgers in de 
gemeente. ( bijvoorbeeld een rolstoeltoegankelijk pad in de natuur).    
2.     Uit de themabijeenkomst kwam het signaal dat bepaalde voorzieningen onbekend zijn 
bij de burgers (bv beweegtuinen, moes -en pluktuinen). Wij adviseren dit signaal te 
onderzoeken en indien noodzakelijk de huidige gemeentelijke communicatie hierover te 
monitoren.   
 
Onderwerpen themabijeenkomst 2025 
De ouderenbonden hebben gevraagd een thema bijeenkomst over wonen te organiseren. 
Het mantelzorgbeleid wordt 2025 geëvalueerd. BN geeft aan dat dit nu is gedaan door team 
fysiek domein en dat input vanuit sociaal domein wel wenselijk is. 
Samen met het Clientenplatform een informatiebijeenkomst is ook nog en optie. 
 

7. Informatie vanuit de aandachtsgebieden Wmo-raadsleden 
Informatiebijeenkomst 4 december jeugdhulp; dit was een interactieve bijeenkomst waarop 
de aanwezigen 33 pijlers konden prioriteren. Wmo-raad zou graag zien er dat vijf belangrijke 
punten overblijven waar gemeente vol op inzet. De effecten waren onvoldoende in beeld. KV 
heeft een uitnodiging ontvangen van een van de aanwezigen om met een aantal leden naar 
een zorgboerderij te komen. Hij komt met een voorstel (actie). 

 
Regio-vervoer. Het gaat iets beter, maar het zit nog niet op de rit. Gemeente had de  
deadline gesteld op 11 november (uit notulen 4-11-24). BN vraagt intern s.v.z. na (actie) 
Reactie: “Nog niet al het structureel route gebonden vervoer verloopt volgens bestek en de 
contractuele afspraken met vervoerder. We zijn op regelmatige basis in gesprek met 
vervoerder om de problemen op te lossen. Ons doel is om kwalitatief goed 
doelgroepenvervoer te hebben voor de inwoners die genoodzaakt zijn hiervan gebruik te 
maken. Hierbij dienen alle routes volgens bestek en contractuele afspraken te verlopen.” 
 

8. Informatie vanuit ouderenbonden, Cliëntenplatform, Regio-overleg 
De effectrapportage over het minimabeleid is gepresenteerd. 
Enkele opvallende zaken uit de armoede-index: 
• Van de huishoudens met een inkomen van 100% van het wettelijk sociaal minimum 

(wsm) (bijstandsniveau) bestaat 54% uit alleenstaanden. 
• In totaal leven 616 huishoudens, oftewel 4,1% van alle huishoudens in Hellendoorn, op 

bijstandsniveau. Dit betekent dat 379 kinderen opgroeien in een huishouden met een 
inkomen tot 100% wsm. 
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• Van de huishoudens met een inkomen tot 130% wsm heeft 26% een uitkering vanuit de 
Participatiewet en 46% een AOW-uitkering. 

 
Adviesaanvraag voor de individuele inkomenstoeslag. Het CP heeft geadviseerd om de 
termijn van 3 naar 2 jaar aan te passen en tot 120% van het wettelijk minimum te gaan. Ze 
vragen aandacht voor de stille armoede in de gemeente Hellendoorn. 
 
Regio overleg: HM en MS hebben periodiek overleg met andere Wmo-raden. In verschillende 
gemeentes werken ambtenaren in de wijk om vragen van burgers te beantwoorden.  
Voor een aantal verordeningen geldt dat op regio niveau besluiten genomen worden. De 
vraag is of je ook op regio niveau moet adviseren. Zowel voor gemeente als de Wmo-raad is 
dit een aandachtspunt. 
 
9. Rondvraag en sluiting  
HM sluit de vergadering en dankt iedereen voor zijn inbreng. 
 
 
Actielijst 
1. Akkoord aanpassing beleidsregels jeugd niet ter advisering voorleggen aan Wmo-raad, 

doorgeven aan S. Bronkhorst. 
2. Bezoek zorgboerderij. 
3. Navraag regiovervoer. 
 


